

2nd April 2015

02 ابريل 2015

Mr. Hasan Abdulrahman Al Sirkal
Executive Vice President – Chief Operations
Officer
Head of Operation division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Subject: News published on 2nd April 2015 highlighting the Egyptian government's approval regarding Arabtec's commencement to execute the one million housing units' project

الموضوع: الأخبار المنشورة بتاريخ 02 أبريل 2015 حول موافقة الحكومة المصرية لشركة أرابتك على تنفيذ مشروع مليون وحدة للإسكان المتوسط في مصر

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the above subject, we are pleased to confirm the news that was reported in the media quoting the Egyptian Cabinet regarding the approval for Arabtec in relation to the implementation of the one million housing units' project.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يسرنا أن نؤكد صحة ما ورد في وسائل الإعلام نقلاً عن مجلس الوزراء المصري بخصوص قراره بالموافقة لشركة أرابتك على تنفيذ مشروع المليون وحدة سكنية.

In this regard, the Company appreciates the Egyptian government's approval of the initiative to implement the first phase of the project, consisting of 100 thousand units in the cities of Obour and Badr in the Arab Republic of Egypt.

وبهذا الخصوص نشكر الشركة موافقة الحكومة المصرية على المبادرة التي تقدمت بها الشركة لتنفيذ المرحلة الأولى المؤلفة من 100 ألف وحدة سكنية في مدينتي العبور وبدر في جمهورية مصر العربية.

Accordingly, the Company will, at the earliest opportunity, be signing the final contract for the first phase with the new Urban Authority of the Egyptian Ministry of Housing.

وبناء على ذلك، ستقوم الشركة، في أقرب فرصة ممكنة، بتوقيع العقد النهائي للمرحلة الأولى مع هيئة التجمعات العمرانية الجديدة التابعة لوزارة الإسكان المصرية.

The Company confirms that it puts Egypt's project among its top priorities, as it is of great importance since it is considered one of the largest projects in the region and would contribute to the Company's success and progress and achieve the best interests of the Company and its shareholders.

وتؤكد الشركة أنها تضع مشروع المليون وحدة سكنية على رأس أولوياتها لما يتمتع به من أهمية بالغة باعتباره أحد أكبر المشاريع بالمنطقة، ومن شأنه المساهمة في مسيرة نجاح وتقدم الشركة وتحقيق أفضل المصالح للشركة والمساهمين.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Wassel Al Fakhoury
Board Member
Group General Counsel



واصل الفاخوري
عضو مجلس الإدارة
المستشار العام للمجموعة